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MINISTRY OF INFRASTRUCTURE OF UKRAINE 

ORDER 

04.05.2018 Kyiv № 199 

It is registered in Ministry of Justice of Ukraine 

on May, 17 in 2018 after № 603/32055 

About amending Order on tendering process and delivery of licences of European Conference of 

Ministers of Transport 

In accordance with the chapters II and V of Charter of Quality for International Road Haulage Operations 

under the ECMT Multilateral Quota System, signed by the Ministers of transport of Countries - members 

of the International Transport Forum on May, 28, 2015 at Leipzig, and paragraph 26 sub-item 13 point 4 

of the Regulation about Ministry of Infrastructure of Ukraine, ratified by resolution of the Cabinet of 

Ministers of June, 30, 2015 № 460 (with amendments) 

ORDER: 

1. To amend the Order on tendering process and delivery of licences of European Conference of Ministers 

of Transport, ratified by  Order № 757 of the Ministry of Transport of Ukraine of August 20, 2004, 

registered in Ministry of Justice of Ukraine on August 31, 2004, after № 1076/9675(with amendments), as 

follows: 

1) in paragraph 3 point 1 of section III to replace the phrase "4500 euros on the first vehicle   and 2500 

euros" with "9000 euros on the first vehicle and 5000 euros"; 

2) in appendixes to Order: 

Addition 2 to redraft as follows in the attachment: 

To delete the letters and the word "М. of P. (at presence of)" in the text of Addition 5; 

To delete the words "(at presence of)" in the text of Addition 6. 

2. To the Department of Strategic Development of Road Haulage Operations to guarantee that: 

1) this order is registered accordingly to the established procedure on state registration by the Ministry of 

Justice of Ukraine; 

2) this order is published on the official web site of Ministry of Infrastructure of Ukraine. 

3. To establish that the road haulers who received ECМТ licences to perform road haulage operations in 

2018 continue the use of such licences until the end of their validity. 

4. This order comes into force on the day of its official publication. 

5. To entrust control of implementation of this order on Deputy Minister Y. Lavreniuk. 

Minister V. Omelyan 

 

© “LIGA:ZAKON”, 1991 - 2018 
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МИНИСТЕРСТВО ИНФРАСТРУКТУРЫ УКРАИНЫ 

ПРИКАЗ 

04.05.2018 г. Киев № 199 

 

Зарегистрировано в Министерстве юстиции Украины 

17 мая в 2018 г. за № 603/32055 

О внесении изменений к Порядку проведения конкурса и выдачи разрешительных 

документов Европейской Конференции Министров Транспорта 

В соответствии с главами II и V Хартии Качества международных автомобильных грузовых 

перевозок в системе многосторонней квоты ЕКМТ, подписанной министрами транспорта стран - 

членов Международного Транспортного Форума 28 мая 2015 года у г. Лейпциг, и абзаца двадцать 

шестого подпункта 13 пункта 4 Положения о Министерстве инфраструктуры Украины, 

утвержденного постановлением Кабинета Министров Украины от 30 июня 2015 года № 460 (с 

изменениями) 

ПРИКАЗЫВАЮ: 

1. Внести в Порядок проведения конкурса и выдачи разрешительных документов Европейской 

Конференции Министров Транспорта, утвержденного приказом Министерства транспорта 

Украины от 20 августа 2004 года № 757, зарегистрированного в Министерстве юстиции Украины 

31 августа 2004 года за № 1076/9675 (с изменениями), такие изменения: 

1) в абзаце третьем пункта 1 раздела III слова и цифры "4500 евро на первый автомобиль и 2500 

евро" заменить словами и цифрами "9000 евро на первый автомобиль и 5000 евро"; 

2) в приложениях к Порядку: 

дополнение 2 изложить в новой редакции, которая прилагается; 

в тексте дополнения 5 буквы и слова "М. П.(при наличии)" исключить; 

в тексте дополнения 6 слова "(при наличии)" исключить. 

2. Департаменту стратегического развития дорожного рынка и автомобильных перевозок 

обеспечить: 

1) представление этого приказа в установленном порядке на государственную регистрацию к 

Министерству юстиции Украины; 

2) обнародование этого приказа на официальном веб-сайте Министерства инфраструктуры 

Украины. 
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3. Установить, что автомобильные перевозчики, которые получили разрешения ЄКМТ для 

выполнения перевозок в 2018 году, продолжают использование таких разрешений к окончанию 

срока их действия. 

4. Этот приказ вступает в силу со дня его официального опубликования. 

5. Контроль за выполнением этого приказа возложить на заместителя Министра Ю. Лавренюка. 

Министр В. Омелян 

© «ЛІГА:ЗАКОН», 1991 - 2018 
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